
Seniorklubben ToldSkat Svendborg 
 
Referat generalforsamling lørdag 22. marts 2025 
 

1. Åbning af mødet 
Peter bød velkommen og oplyste, at der var 26 deltagere. 
 

2. Valg af dirigent 
Marianne blev foreslået som dirigent for generalforsamlingen. Valgt. 
Generalforsamlingen blev konstateret lovligt indkaldt , og vedtægterne var overholdt. 
Generalforsamlingen var beslutningsdygtig.  
 

3. Aflæggelse af beretning. 
Peter aflagde beretning.  
Hermed kort om beretningen: 

- vi er 69 medlemmer, et medlem afgået ved døden siden sidste 
generalforsamling. Vi holdt 1 minuts stilhed. 

- Bestyrelsen har i 2024 afholdt 8 bestyrelsesmøder.  
- Seniorsammenkomsten bliver afholdt den 1. onsdag oktober, som i år er 1. 

oktober 2025. Det bliver højst sandsynligt igen holdt i Kundecenteret om 
aftenen, og denne gang skulle det være vist at Ole Petersen fra forbundet 
deltager. 

- Peter har deltaget i formandskonference i Vejle. Bl.a. var emnet om at få flere 
medlemmer, når de fylder 65 år. I den forbindelse var der snak om 
seniorsammenkomster, og problemet om korrekte mailadresser igen til 
diskussion. Se senere i referatet under pkt. evt. om dette. 

-  
- I 2024 har der været følgende arrangementer: 
- 13.6.2024 besøg og rundvisning på kostumariet på Frederiksøen med 

efterfølgende lidt til halsen på Kammerateriet. 
- 26.8.2025 gik sommerturen til Christiansfeldt med rundvisning og frokost. 

Derefter besøg på Skamlingsbanken, hvor der var kaffe og honningkager. 35 
deltagere. 

- 23.11.24 julefrokost med ca 45 deltagere. 
- Fremtidige arrangementer, hvor flere er i luften: 

           Ølsmagning på Svendborg Bryghus 
           Æggekage på Carlslunde, Fruens Bøge 
           Sommertur Ærø, i august / september 
 

- Vi håber at kunne holde fremtidige sammenkomster på skattecenteret, og at 
der også fremover vil være opbakning til seniorforeningens arbejde.  

- Og en opfordring til at hjælpe med at få tidligere kolleger til at melde sig ind.  
Beretningen blev vedtaget. 



 
Der var stemning for at sommerudflugten blev til Ærø. 
 

4. Aflæggelse af regnskab 
Regnskabet blev gennemgået af Erik. Regnskabet blev godkendt. 
Budget godkendt. 
 

5. Fastsættelse af kontingent 
Kontingent på 350 kr. (uændret) blev vedtaget. 
 

6. Indkomne forslag 
Der var ikke nogen forslag. 
 

7. Valg af formand.  
Peter Jørgensen er på valg. Peter blev genvalgt. 
 

8. Valg af 3 bestyrelsesmedlemmer. 
Erik N. Jørgensen er på valg. Erik blev genvalgt. 
 

9. Valg af 1 bestyrelsessuppleant. 
Lone Ellemann Pedersen er på valg. Lone blev genvalgt.  
 

10. Valg af 1 revisor. Ikke på valg i år.  
Valg af revisorsuppleant. Ikke på valg i år. 
 

11. Eventuelt 
Referat fra bestyrelsesmødet i februar efterlyst. Det bliver snarest lagt ind på 
hjemmesiden. 
 
Marianne kunne oplyse, at den mailadressen man sender ændring og opdatering til 
er: 
Pensionistsammenkomsterne@adst.dk. 
 
Lisa vil kontakte de medlemmer, som er registreret med forskellige adresser hos 
henholdsvis seniorklubben og hos Skat.   
 
Peter takkede for valget for en god generalforsamling. 
 
 
Referent 
Ulla Johansen  
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